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مراغه چیان: 
 چشممان به پنجره 

 نقل و انتقالاتی 
خشک شد

  کسی فدراسیون بوکس را  
گردن نمی گیرد!

ایسنا: ثبت نام از کاندیداهای انتخابات 
فدراسیون بوکس در حالی به روز هشتم رسید 
که هیچکس حاضر به ثبت نام در این مجمع 
نشده است. روند ثبت نام از نامزدهای تصدی 
پست ریاست فدراسیون بوکس، در حالی به روز 
هشتم خود رسیده است که تاکنون هیچ کس 
برای حضور در انتخابات نام نویسی نکرده است. 
ثبت نام نامزدهای مجمع فدراسیون بوکس از 
یک به همن ۱۴۰۱ آغاز شده و به مدت ۱۰ روز 
کاری یعنی تا ۱۲ بهمن ادامه خواهد داشت. 
به این ترتیب تنها ۴ روز مانده تا پایان فرصت 
اعلام شده، هیچ کس حاضر به ثبت نام در این 
انتخابات نشده است. علی دانشمند، دبیر مجمع 
فدراسیون بوکس ایران اخبار را در گفت وگو با 
ایسنا تایید کرد. از روح ا... حسینی، سرپرست 
فعلی فدراسیون و سیامک صالحی، نایب رئیس 
فدراسیون، به عنوان جدی ترین کاندیداها 
جهت حضور در این انتخابات نام برده می شود. 

خارجازمستطیلسبز

  احساس ناکامی شدید آرتتا  
بعد از شکست برابر سیتی

برابر  شکست  از  آرسنال  سرمربی 
منچسترسیتی در جام حذفی انگلیس احساس 
بسیار بدی دارد. او بر این باور است که تیمش 
می توانست در این بازی به پیروزی دست پیدا 
کند. به گزارش بی تی اسپورت، آرسنال در یک 
شانزدهم نهایی جام حذفی انگلیس به مصاف 
منچسترسیتی رفت که این بازی با یک گل 
به سود سیتیزن ها به پایان رسید تا شاگردان 
گواردیولا راهی دور بعد شوند. مایکل آرتتا 
سرمربی جوان آرسنال از شکست تیمش در این 
بازی بسیار ناراحت است. او در نشست خبری 
بعد از بازی گفت: احساس ناکامی شدیدی 
دارم. می توانستیم بهتر از این بازی کنیم و گل 
تساوی را به ثمر برسانیم. بازی سختی بود و یک 
گل کافی بود تا پیروز این بازی مشخص شود. او 
ادامه داد: نتوانستیم انتظارات را برآورده کنیم و 
انضباط لازم را در زمین نداشتیم. فرصت هایی 
را روی دروازه حریف خلق کردیم که از آنها 
به خوبی استفاده نکردیم. پیروز شدن برابر 
منچسترسیتی بسیار سخت است، اما حریف 
خوبی برابر آن بودیم. آرتتا در پایان گفت: در 
چنین بازی های بزرگی باید قدر موقعیت ها 
را دانست و سرنوشت ساز ظاهر شد. جزئیات 
کوچک، برنده بازی را در چنین دیدارهایی 
مشخص می کند. متأسفانه ما نتوانستیم از 

فرصت های خود استفاده کنیم و بازنده شدیم.

خبـــــر

 تقابل گل محمدی و نکونام 

یک بازی پر از حاشیه و شکایت! 

سالپنجم
شماره1481

آرمان ملی: دیدار تیم های پرسپولیس 
و فولاد اگرچه با برتری شاگردان نکونام به 
پایان رسید، اما حاشیه های آن خصوصا بعد از 

صحبت های گل محمدی ادامه دارد! 
  حمله گل محمدی 

یحیی گل محمدی سرمربی پرسپولیس 
پس از شکست یک بر صفر تیمش مقابل 
فولاد خوزستان در هفته هفدهم رقابت های 
لیگ برتر اظهار کرد: اتفاقاتی که در طول ۹۰ 
دقیقه افتاد حال آدم را از فوتبال بد می کند. 
اسم این بازی را می توان فوتبال گذاشت؟ 
سرمربی پرسپولیس ادامه داد: یک سوال 
از مسئولان دارم و آن هم این است که چرا 
این بازی بدون تماشاگر شد؟ دلیلش این بود 
که اجازه بدهند کادر فنی حریف و افرادی 
که در جایگاه نشستند، صدایشان به داور 
برسد و بازی را خراب کنند و داد بزنند. تنها 
دلیلش همین بود و هیچ دلیلی وجود نداشت. 
اینجا که ساختار خوبی داشت، نمی دانم چرا 
بازی بدون تماشاگر شد! گل محمدی  افزود: 
نتوانستیم فوتبال خوبی بازی کنیم. آنها هم 
فوتبال بازی نمی کردند و ما هم با توجه به 
شرایطی که وجود داشت، سعی کردیم بازی 
بلند انجام دهیم. این بازی اصلا فوتبال نبود. 
نمی دانم فوتبال خوزستان این شکلی بود یا 
نه؟ من 3 سال در این تیم بازی کردم. این 
استان اینقدر استعداد دارد که احتیاجی به 
این حواشی و کارها ندارد. اتفاقاتی افتاد که 
حتی داور هم تحت تاثیر قرار گرفته بود. 
تن و بدن داور می لرزید. یک پنالتی هم از 
سوی داور نادیده گرفته شد. داور می ترسید 
سوت بزند. گل محمدی تاکید کرد: نه عرضه 
داریم با تماشاگر بازی را برگزار کنیم نه بدون 
تماشاگر! من ماندم اگر آقای رفعتی ناظر بازی 
نبود، اینجا جنگ می شد. خدا را شکر او در 
استادیوم بود و اجازه نداد اتفاقات بدتر از این 
رقم بخورد. من درباره بازی صحبتی ندارم. 
نمی دانم این لجن بازی آخر و عاقبتی برای 
این تیم دارد یا خیر. فقط می توانم به حال این 
مجموعه تاسف بخورم.  سرمربی پرسپولیس 
اظهارکرد: حریف از اسپانیا مربی آورده است 
فقط داد می زند! فکر کنم معیار حضور در تیم، 
تنُ صدا باشد. این مساله جای تاسف دارد. 
نکونام از مربیان جوان و خوب و فنی است و 
احتیاجی به این نوع بازی ندارد. سه امتیاز 
نوش جان حریف اما کاش طوری بازی کنیم 

که فنی امتیاز بگیریم. ما فنی ۱۰ تا بازی هم 
ببازیم، درباره مسائل فنی صحبت می کنیم و 
نقاط ضعف خود را برطرف می کنیم و بیشتر 
کار می کنیم. وقتی بازی ها به این شکل باشد، 
باید به حال برگزارکنندگان و مسئولان نظم 

داخل استادیوم تاسف خورد. 
 پاسخ فولاد

مهدی هاشمی نسب مربی فولاد در واکنش 
به این سوال که آقای گل محمدی عنوان 
کرده است که بازی لجن بود و بیان کرد: در 
بازی های قبلی که این جا بازی می کردیم و 
تساوی می شد، در آخر مسابقه مربیان ما را 
بغل می کردند و به ما می گفتند تیم فولاد 
خوب فوتبال بازی می کند، اما الان چون 
بردیم تیم ما لجن شده است. امروز لجن بودیم 
و آیا وقتی مقابل ۶۰ تا ۷۰ هزار نفر تماشاگر در 
ورزشگاه آزادی به تیم ما و آقای نکونام فحاشی 
کردند، آنجا هم لجن بودیم که نتوانستند ما را 
ببرند؟ آیا در سوپرکاپ هم لجن بودیم؟ ما در 
سه تقابل با پرسپولیس هفت امتیاز گرفته ایم. 
به هر حال صحبت های شان قابل احترام است 
و هر کسی می تواند نظر خودش را بدهد. او 
در واکنش به سوال خبرنگاری در این باره که 
آقای گل محمدی عنوان کرده است بازی بدون 
تماشاگر شد که عده ای به ورزشگاه بیایند و هو 
بکشند، گفت: ما از خدای مان بود که بازی با 

تماشاگر باشد. 
  شکایت از داور 

باشگاه پرسپولیس با انتشار بیانیه ای 

از  تعدادی  غیرقانونی  حضور  به  نسبت 
تماشاگران و تصمیم های اشتباه داور مسابقه 
اعتراض کرد: »باشگاه پرسپولیس، با استناد به 
اظهارات کارشناسان داوری، از تیم داوری این 
مسابقه رسما شکایت می کند. در بازی های 
گذشته نیز چندین بار شاهد ناداوری ها علیه 
خود بودیم که در احترام به جامعه داوری، 
باشگاه و کادر فنی هیچ گله و شکایتی نکردند 
و نمونه بارزش همین بازی گذشته و خطای 
هند پنالتی واضح مدافع ذوب آهن بود. از 
فدراسیون فوتبال و کمیته هایش فقط انتظار 

اجرای عدالت داریم.«
 بیانیه فولاد 

در خصوص  فولاد خوزستان  باشگاه 
اتفاقات دیدار این تیم مقابل پرسپولیس 
بیانیه ای صادر کرد. در بخشی از این بیانیه 
آمده است:  »ظاهرا گناه فولاد این است 
که امروز پرسپولیس را شکست داده و 
یکی از مهم ترین بازی های فصل را به نفع 
خود تمام کرده است. اگر بازنده بودیم، 
حتما فولاد بهترین تیم دنیا بود و موعود 
بنیادی فر بهترین داور روی زمین! متأسفانه 
بعد از دیدار امروز، شاهد انواع بی  اخلاقی ها 
و توهین ها بودیم.  سرمربی محترم باشگاه 
پرسپولیس که همواره مجموعه فولاد و 
طرفدارانش برای او احترام قائل بوده اند، 
در کمال ناباوری، بعد از سوت پایان مسابقه 
الفاظی را به کار برد که نشان می داد کاملا 
مستاصل و درمانده است. او در حالی که قدم 

می زد، رو به فولادی ها با توهین مستقیم به 
مردم خوزستان، کلیه بازیکنان، مربیان و 
مجموعه فولاد نشان داد آدم ها از چهره شان 

قابل قضاوت نیستند!
  گزارش ناظر

ناظر بازی فولاد و پرسپولیس در گزارش 
خود از این دیدار به کارهای عجیب سرمربی 
فولاد هنگام دیدار اشاره کرده که به نظر 
می رسد نکونام به زودی از سوی کمیته 
انضباطی فدراسیون فوتبال جریمه شود. 
در گزارش رفعتی آمده که نکونام بارها و 
در هر صحنه ای به داور اعتراض کرده و بعد 
از هر سوت ممبینی، او و سایر اعضای کادر 
فنی اش کنار زمین سعی در بردن بازی به 
حاشیه کرده اند. در ادامه این گزارش آمده که 
نکونام پایش را فراتر از این اعتراض ها گذاشته 
و به داور بی احترامی کرده که سرانجام آن هم 
بنیادی فر مجبور به اخراج او از روی نیمکت 
شده است. در بخش دیگری از گزارش ناظر 
بازی آمده که نکونام کارهای غیرفوتبالی و 
منسوخ شده انجام داده است.  ظاهرا او توپ 
را به یکی از هواداران روی سکو داده تا زمانی 
که بازی در جریان است و پرسپولیس در حال 
حمله کردن است، توپ را وسط زمین بیندازد 
و باعث توقف بازی شود؛ اتفاقی که در فوتبال 
روز دنیا جایگاهی ندارد و از سرمربی ای که در 
لالیگا سابقه بازی دارد و هدایت تیم ملی به 
عنوان مربی را بر عهده داشته، چنین انتظاری 
نمی رود. همچنین ناظر بازی در گزارشش 
این نکته را یاد آور شده که در ابتدای بازی 
تذکری به سرمربی فولاد بابت همرنگ بودن 

لباسش با تیم حریف داده است. 
  شکایت از فولاد 

بعد از پایان دیدار پرسپولیس و فولاد 
یک  انتشار  با  نکونام  جواد  خوزستان، 
استوری در صفحه شخصی خود نوشت: 
»شیر برای اثبات قدرتش نیاز به جنگیدن 
با هر شغال و کفتاری ندارد، همان نگاهش 
کافی است.« این موضوع حالا با واکنش 
باشگاه پرسپولیس همراه شده است. باشگاه 
پرسپولیس به خاطر انتشار این استوری از 
جواد نکونام به کمیته اخلاق فدراسیون 
فوتبال شکایت کرد. از طرف دیگر باشگاه 
پرسپولیس به خاطر حضور تعدادی تماشاگر 
در این دیدار، از باشگاه فولاد خوزستان به 

فدراسیون فوتبال شکایت کرده است. 

قراردادهای بسته شده در باشگاه استقلال فشار زیادی را بر 
این باشگاه تحمیل می کند. حجت کریمی، عضو هیات مدیره 
استقلال دیروز در پاسخ به سوالی پیرامون اینکه آیا معاون 
حقوقی باشگاه از جزئیات حقوقی تمام قراردادهای ابتدای 
فصل )نقل و انتقالات تابستانی( از جمله سیاوش یزدانی اطلاع 
داشته است، اعلام کرد: »تا جایی که من خبر دارم در زمان 
مدیریت قبلی معاون حقوقی )فرشید سمیعی( خبری نداشته 
و در مسائل حقوقی فکر نکنم با او مشورتی کرده باشند اما حالا 
تمام مسائل حقوقی زیر نظر او است. اظهارات دیروز کریمی 
نشان می دهد او از شیوه جذب بازیکن در فصل نقل و انتقالات 
پیش فصل رضایت ندارد و به نظر می رسد به عدم شفافیت در 

بسته شدن قراردادها اشاره می کند. قراردادهای بسته شده 
در باشگاه استقلال به عددی در حدود ۴۰۰ میلیارد می رسد 
و حسین قربان زاده رئیس سازمان خصوصی سازی نیز پیش تر 
اعلام کرده بود استقلال، لیدرِ بالاترین رقم کادرفنی و بازیکنان 
در فصل جاری شده و از تیم های صنعتی نیز سبقت گرفته 
است. بر اساس پیگیری ها از باشگاه استقلال مشخص شد 
برخی قراردادها، بندها و آپشن هایی دارند که موجب افزایش 
چشمگیر مبالغ می شوند و به همین خاطر احتمال مخالفت 
واحد حقوقی باشگاه با بسته شدن این قراردادها و حتی امکان 
ارائه گزارش به نهادهای نظارتی زیاد بوده است. به عنوان مثال 
آپشنِ مَسکن موردی غیرقانونی است که در قراردادها گنجانده 

شده است. نکته قابل توجه این است که برخی از این قراردادها 
مربوط به بازیکنانی است که از ابتدای فصل شانس بسیار 
کمی برای حضور در ترکیب تیم داشته اند. این درحالیست 
که تلاش های بخش حقوقی باشگاه استقلال در پرونده های 
خارجی کاملا به سود استقلال بود. حتی موضوعاتی مانند 
بازگشت یامگا به ایران، انعقاد قرارداد با سیلوا و همچنین 
احیایِ حق انتقال الهیار صیادمنش نیز با پیگیری های مداوم 
واحد حقوقی، عملی شد و به این ترتیب نمی توان گفت که این 
کمیته  باشگاه استقلال توانایی لازم برای همکاری با مدیریت 
برای بستن قراردادها را نداشته است. در مجموع صحبت های 
حجت کریمی نشان می دهد باشگاه استقلال مجبور است 
فشار بسیار سنگینی را به خاطر نوع بسته شدن قراردادها 
در پیش فصل تحمل کند که ماجرای عقب افتادن مطالبات 

بازیکنان نیز شاخه ای از این مساله بود. 

رمزگشایی از صحبت های مدیر استقلال

   مهندس
بازیکنان تیم پاری سن ژرمن فرانسه روز پنجشنبه 
از کمپ تمرینی جدید خود که قرار است در چند ماه 
آینده به بهره برداری برسد، بازدید کردند. کاربران 
شبکه های اجتماعی به انتشار تصاویری از مسی 
که لباس مخصوص مهندسان سازه را به تن داشت، 

واکنش نشان داده و وی را مهندس نامیدند. 

      ناکام 
 تیم النصر عربستان که »کریستیانو رونالدو« را 
در اختیار دارد، پنج شنبه شب و در مرحله نیمه نهایی 
سوپرجام عربستان به مصاف تیم الاتحاد رفت و 
با نتیجه سه بر یک شکست خورد. ستاره پرتغالی 
همانند بازی گذشته با الاتفاق، در این دیدار هم موفق 

به گلزنی نشد. 

           تولد
بازیکنان و مقام های باشگاه رم برای »ژوزه 
مورینیو« که وارد ۶۰ سالگی شده است، جشن تولد 
گرفتند. روی کیک تولد مورینیو، تصویر او با جام 
لیگ کنفرانس اروپا که سال گذشته همراه با رم به 
دست آورد و همچنین عبارت »تولدت مبارک آقای 

خاص« به چشم می خورد. 

ت
شــ

سنو
عک

کوتاه
فارس: باشگاه هوادار تهران با انتشار متنی به داوری دیدار 
این تیم مقابل نفت مسجد سلیمان اعتراض کرد. در این متن 
آمده است:  سخندان و افشون، علیه بابک مرادی و هوادار! 
گروه داوری دیدار نفت مسجدسلیمان و هوادار، به ویژه کمک 
داورها با اشتباهات عجیب خود مانع گلزنی بابک مرادی 
و هوادار در مصاف مذکور شدند. پوکرِ کمک داوران دیدار 
نفت مسجدسلیمان و هوادار در برافراشتن اشتباه پرچم های 
خود به علامت آفساید، از به ثمر رسیدن ۴ موقعیت خطرناک 
گلزنی آبی بنفش ها جلوگیری کرد. هوادار در ادامه سوت های 
به اشتباه دمیده و پرچم های به ناحق برافراشته علیه خود در 
فصل جاری که تا به این جای کار شکیبایی را در برابر آن پیشه 
کرده است، به شدت به عملکرد گروه داوری دیدار روز گذشته 
خود معترض بوده و شکایت از کمک داورهای جدال مورد 

اشاره را در دستور کار خود دارد.  

بیــنالمــلل
هافبک تیم ملی فوتبال آرژانتین پاسخ اظهارنظر جنجالی 
زلاتان را داد. او معتقد است که نسل کنونی فوتبال آرژانتین 
موفقیت های زیادی به دست خواهد آورد. به گزارش اوله، 
تیم ملی فوتبال آرژانتین توانست در جام جهانی ۲۰۲۲ جام 
قهرمانی را بالای سر ببرد. زلاتان ابراهیموویچ، ستاره پیشین 
تیم ملی فوتبال سوئد به انتقاد از رفتارهای بازیکنان آرژانتین 
بعد از قهرمانی در جام جهانی پرداخت. او گفت نسل کنونی 
فوتبال آرژانتین نمی تواند در آینده موفقیتی را به دست آورد و 
قهرمانی این تیم در جام جهانی هم دنبال به لطف حضور مسی 
در این تیم بوده است. دی ماریا در واکنش به این انتقاد زلاتان 
گفت: من نظری متفاوت با زلاتان دارم. به نظرم آرژانتین یک 
نسل بسیار خوب برای سال های پیش رو دارد. این بازیکنانی 
که قهرمانی در جام جهانی را به دست آوردند جوان 
هستند و به خوبی ارزش پیراهنی را که به تن 
کرده اند می دانند. آنها در آینده حرف های 
زیادی برای گفتن خواهند داشت. او 
ادامه داد: بازیکنان جوان آرژانتین به 
بهترین نحو ممکن از پیراهن کشور خود 
دفاع کردند و دست به افتخار آفرینی زدند. 
شما نگاهی به جوان ترین بازیکنان تیم ما 
بیندازید. سوله در یوونتوس بازی می کند 
و گارناچو هم در منچستر یونایتد. قطعا 
این بازیکنان در آینده حرف های زیادی 
برای گفتن خواهند داشت. ما بازیکنان 
جوان و شگفت انگیز زیادی داریم و این 

بسیار خوب است. 

دیدگـــــاه
از شیوه بازی پرسپولیس تعجب کردم 

ضیاعربشاهی
 کارشناس فوتبال  

دیدار تیم های فولاد خوزستان و پرسپولیس که با برتری 
فولاد به پایان رسید،  پرحاشیه بود.  اعتراض به داوری تبدیل 
به حربه ای شده تا به جای تماشای فوتبال شاهد مسابقه ای 
پر حاشیه باشیم. این موضوع باید از درون باشگاه ها اصلاح 
شود ولی برعکس آن را شاهد هستیم و نیمکت های تیم ها 
ناآرام است. اشتباه داوری جزئی از بازی است و اعتراض از 
همان ابتدای مسابقه گویای آن است که برخی تیم ها از این 
روش برای کسب نتیجه استفاده می کنند. سازمان لیگ 
با کمک کمیته های انضباطی و اخلاق باید به این مسائل 
ورود کنند چون شاهد هستین که حجم بالای اعتراضات به 
قضاوت داوران اجازه نمی دهد شاهد فوتبال باشیم و بیشتر 
درگیری های لفظی و گهگاه فیزیکی رخ می دهد.  داوران 
می توانند با قاطعیت خود اجازه ندهند تا بازی ها به جنجال 
کشیده شود. کارت های زرد و قرمز می تواند نیمکت تیم ها و 
بازیکنانی که در زمین تخلف می کنند را کنترل کند. حتی 
اگر داور به اشتباه سوتی زده باید با قاطعیت و بدون تردید به 
کسانی که بازی را از جریان طبیعی خارج می کنند در ابتدا 
هشدار و در ادامه کارت دهند تا بازی به مسیر عادی بازگردد. 
بازی فولاد و پرسپولیس از همان اول با درگیری شروع شد. دو 
تیم بیشتر در میانه زمین می جنگیدند و از جذابیت مسابقه 
کاشته می شد. اعتراض ها هم بیشتر به درگیری ها اختصاص 
داشت و مخصوصا از روی نیمکت فولاد شاهد اعتراض و 
درگیری های لفظی بودیم. این موضوع نگذاشت تا دو تیم بازی 
خوبی انجام دهند چون تمرکز را بیشتر معطوف به مسائلی 
غیرفنی کرده بود. از شیوه بازی پرسپولیس تعجب کردم. 
یحیی گل محمدی می توانست از همان ابتدا شیخ دیاباته را به 
زمین بفرستد و بازی هجومی را در دستور کار شاگردانش قرار 
دهد. بعد از آنکه فولاد به گل رسید و سرمربی پرسپولیس به 
این نتیجه رسید که باید مهاجم به زمین بیاورد بازی مستقیم 
در برنامه تیم قرار گرفت در حالی که با وجود هافبک های 
خلاقی که در تیم هستند نیازی نیست از بازی مستقیم 
استقاده کرد. پرسپولیس در این بازی اجازه داد تا حریف بازی 
را به حاشیه بکشاند و آنچه دیدیم فوتبالی به دور از مسائل فنی 
بود که مانع از انجام کارهای ترکیبی برای پرسپولیس شد. در 
اواخر مسابقه شاهد بودیم که فرصت های گلزنی خوبی برای 
پرسپولیس به دست آمد و قطعا اگر توجهی به حواشی رخ داده 
از سوی کادرفنی فولاد نمی شد بازی با شکست پرسپولیس 
به پایان نمی رسید.  پرسپولیس در بسیاری از دقایق بازی با 
فولاد بدون هدف بازی می کرد در حالی که این تیم هر گاه 
بازی خود را بدون توجه به مسائل حاشیه ای انجام داده مقابل 
رقبا نتیجه گرفته است. فولادی ها اجازه ندادند تا پرسپولیس 
در آن دقایقی هم که با هدف بازی می کرد نمایش مورد انتظار 
را انجام دهد و با تخریب بازی وینگرهای این تیم اجازه بازی 
مستقیم را از این تیم گرفتند. ضمن اینکه شیخ دیاباته در 
خط حمله تیم در بسیاری لحظات تنها می ماند و توسط چند 
بازیکن فولاد اجازه انجام هر نوع کار مفیدی گرفته می شد. 
در یکی دو صحنه هم درخشش دروازه بان فولاد اجازه نداد تا 
پرسپولیس به گل برسد. بیرون کشیدن دانیال اسماعیلی فر و 
فرستادن علیرضا بابایی جوان برای پرتاب اوت دستی به شیوه 
متفاوت که همراه با پرتاب او مشابه سانتر است هم به تیم 

کمک نکرد و اشتباه بود. 

پولادگر معاون وزیر:

قطر سیاسی ترین جام جهانی برای ایران بود
محمد پولادگر در مجمع آنلاین فدراسیون فوتبال به 

انتقاد از تحریم وزیر ورزش از سوی اتحادیه اروپا پرداخت. 
  جام جهانی 

 محمد پولادگر، معاون ورزش حرفه ای و قهرمانی وزارت 
ورزش و جوانان در مجمع فدراسیون فوتبال گفت: ما 
یک رویداد بزرگ ملی و ورزشی را سپری کردیم و اینجا 
فرصت مغتنمی است که از همه دست اندرکاران تشکر کنم. 
قضاوت های مختلفی درباره جام جهانی فوتبال انجام شد. 
شاید خیلی ها اتفاق های حاشیه ای را ندانند، اما به شما عرض 
می کنم که ما متفاوت ترین جام جهانی فوتبال را در ادواری 
که جام جهانی برگزار شده و ایران حضور یافته بود، تجربه 
کردیم. این را از زبان دوستانی می گویم که تجربه حضور در 

ادوار مختلف جام جهانی را داشتند. 

  سیاست 
معاون ورزش حرفه ای و قهرمانی وزارت ورزش گفت: 
به رغم اینکه همه نهادهای ورزشی شعار جدایی سیاست 
از ورزش را می دهند، سیاسی ترین جام جهانی را داشتیم. 
این روزها هم می بینیم که وزیر ورزش را تحریم می کنند. 
این یک کار بی سابقه در دنیا است که یک نهاد سیاسی یک 
شخصیت ورزشی را به جرمی که نمی دانیم، تحریم می کنند. 
آیا این جرم است؟ چرا چنین برخوردی شده است؟ وی 
خاطرنشان کرد: یکی از سیاسی ترین جام جهانی ها را 
داشتیم. شاید دوستان فراموش کنند، اما اگر کسی با قلم 
خوب حواشی این جام جهانی را بنویسد آیندگان خواهند 
فهمید تیم ملی ما با چه شرایطی در این جام جهانی حاضر 
شد. دشمن  با همه قوا و از همه کانال ها حاضر شده بود و 

شرایطی را فراهم کرده بود که تیم ملی ما در جام جهانی هم 
نباشد. با وجود همه ترفندها، این توطئه ها نقش بر آب شد و 
کسانی که بعضی از موارد را می دانند و منصف هستند، نمره 
قبولی را به ورزش ایران و مدیریت کشور ما در این رویداد 
بزرگ می دهند. با وجود همه این اتفاقات تلخ، یک حضور 
عزت مندانه و چشمگیر در این رویداد بزرگ داشتیم و به 
لطف خدا همه آنچه که برای ما رشته بودند، با تدابیری که 

عزیزان در نظر گرفتند، پنبه شد. 
  فوتبال 

پولادگر خاطرنشان کرد: فوتبال رشته پرطرفداری است 
و باعث تقویت عرق ملی و اقتدار ما شده است. وزارت ورزش 
با همه توان خود از فوتبال حمایت می کند. جام جهانی یکی 
از مصادیق همه جانبه و شش دانگ دولت و وزارت ورزش 
از فوتبال است. آقای سجادی کنار تیم بودند و جایی که 
باید از تیم ملی دفاع می کرد، از آبرو و اعتبار خود هزینه 
کرد. امیدوارم مثل همیشه همدل و همراه در کنار رئیس 
فدراسیون فوتبال و اعضای هیات رئیسه برای اقتدار و 

سربلندی فوتبال و کشور ایران باشید.

فوتبال  پیشکسوت  مراغه چیان  سعید 
استقلال در خصوص برد این تیم مقابل ملوان و 

وضعیت شاگردان سایپنتو صحبت کرد. 
  درباره پیروزی تیم فوتبال استقلال 

مقابل ملوان چه نظری دارید؟
 شاگردان ساپینتو از لحاظ تاکتیکی در این 
بازی خوب کار کردند و خداراشکر توانستیم 
با اقتدار در این دیدار برنده شویم. به بازیکنان 
ملوان هم خسته نباشید می گویم آنها با شرافت 
بازی کردند و دنبال ضد فوتبال نبودند. استقلال 
مقابل ملوان یک ورژن جدید از خود را به نمایش 
گذاشت و با اینکار هم ملوان را غافل گیر کرد و 
هم هواداران را خوشحال کرد. از قبل هم گفته 
بودم؛ دیداری که تماشاگر نداشته باشد هیچ 
جذابیتی ندارد. حضور هواداران در این بازی 
روحیه بازیکنان را دوچندان کرد و نشان داد 
استقلال در چند بازی گذشته به دلیل نبود 
هوادارانش چقدر متضرر شده است. ملوانی ها 
فوق العاده بازی کردند و اگر روز خوب استقلال 
نبود قطعا شایسته پیروزی مقابل آبی پوشان 
بودند، زیرا بسیار خوب موقعیت سازی کردند و 

روی دروازه استقلال فشار آوردند. 
  عملکرد نقل و انتقالاتی آبی پوشان را 

چگونه ارزیابی می کنید؟
 ما هنوز منتظریم و دیگر چشممان به پنجره 
خشک شد تا جذب یک هافبک بازیساز را 
ببینیم. پنجره نقل و انتقالاتی متأسفانه همچنان 
بسته است و با توجه به بدهی استراماچونی 
محدودیت هایی را برای جذب بازیکن خارجی 
داریم و متأسفانه مدیران استقلال زمان را به 
بدترین شکل ممکن کشتند. وعده هایی داده 
شده و باید ببینیم بمب فتح ا... زاده الان می ترکد 

یا سال دیگر. 
  عملکرد بازیکنان استقلال مقابل 

ملوان چگونه بود؟
 بازیکنان استقلال در این بازی روحیه خوبی 
داشتند و بسیار شاداب بازی کردند. به ارسلان 
تبریک می گویم او استحقاق پوشیدن لباس 
استقلال را دارد، زیرا اکثر بازیکنان خوب ایران 
در مکتب استقلال حضور دارند. دیدار مقابل 
ملوان روز خوب مهری و چشمی بود؛ آنها در 
این مسابقه به خوبی بازی را مدیریت کردند. 
علیرضا رضایی جای پیشرفت دارد و مطمئنا در 
آینده شماره یک استقلال خواهد شد. مهاجمان 
استقلال به خودباوری رسیده اند و موفق شدند 
با سرعت و تکنیک از خلأ خط دفاعی ملوان به 

خوبی استفاده کنند. 
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